
Beste collega

Dit is de tweede nieuwsbrief van onze scholengroep. Deze zit meteen in een splinternieuw
jasje en is zo ook jullie eerste kennismaking met onze nieuwe naam en bijhorende stijl. Die
naam en het nieuwe logo zijn er niet zomaar gekomen. Verderop in deze nieuwsbrief lees je
er meer over. 

Daarnaast willen we jullie wat meer info geven over een aantal grote projecten die her en der
op stapel staan en waar je mogelijk al hier of daar iets over hebt kunnen horen. Hierbij
werden sommige berichten al verspreid via verschillende kanalen en willen we jullie graag
de laatste stand van zaken meegeven.

Tot slot vind je een aantal voorbeelden van mooie dingen die jullie in de verschillende
scholen hebben verwezenlijkt. Het is onbegonnen werk om elk mooi project in elke school in
de kijker te zetten en bovendien gebeurt het mooiste werk elke dag opnieuw in de klas door
ieder van jullie, maar tijdens een project of activiteit wordt de dankbaarheid van leerlingen
en ouders soms eens duidelijker naar boven.

Nieuwsbrief - november 2023

Al onze scholen maken deel uit van hetzelfde schoolbestuur. Vanuit een sterk engagement en
overtuiging, startte dit schoolbestuur in bij Pastoor de clerck en de zusters Annuntiaten van
Heverlee en gaat zo terug tot 1785. In 1994 werd die opdrachtverklaring uitgeschreven met
als slagzin ‘Het gezag van het hart doet wonderen’.

Sindsdien is er erg veel veranderd. Het onderwijslandschap
is al enkele decennia grondig in beweging en het
schoolbestuur groeide uit tot een grote speler in het
katholiek onderwijs. Dat riep bij het schoolbestuur de vraag
op of hun oorspronkelijke opdrachtverklaring nog aansloot
bij wat er vandaag de dag in alle 53 scholen in 4 regio’s
gebeurt voor de meer dan 24 000 leerlingen. Twee jaar
geleden startte van daaruit het kernwaardendebat. 

Rebranding Annutiaten



Dit traject vatte de hele visie samen in 4 kernwaarden waarvan dedirecties van alle
scholen en alle bestuurders het gevoel hadden daarmee bruikbare kapstokken te hebben
om de visie van het schoolbestuur aan op te hangen: verbindend - authentiek -
Emancipatorisch - Duurzaam.

Om ook in de huidige onderwijscontext een duidelijk verhaal te kunnen vertellen, voelde
het bestuur de noodzaak om het geheel van kernwaarden én opdrachtverklaring te
vertalen tot een herkenbaar geheel in alle communicatie voor alle betrokkenen. Het
bestuur liet zich hierbij begeleiden door plant a flag. 

Dat boeiende traject leidde tot een nieuw logo, een nieuwe huisstijl voor het bestuur en
zelfs een andere naam. In plaats van ‘Inrichtend comité zusters Annuntiaten Heverlee’,
werd gekozen om vanaf nu enkel te spreken over ‘Annuntiaten’. Op veel plaatsen wordt
nu al zo over het bestuur gesproken, tegelijk is het een zelfzekere en bewuste manier
om de traditie en de eigen waarden op de voorgrond te plaatsen. 

Het nieuwe logo bestaat uit losse elementen die samen een A vormen. een dynamische bol
die alle leerlingen voorstelt, een pijl die aangeeft dat alles wat we die leerlingen vooruit
willen helpen en een stevige blauwe steunbalk die hen bij dit traject zo goed mogelijk
probeert te ondersteunen. Samen staan wij met beide voeten in het leven, we weten dat de
samenleving en de lokale context belangrijk zijn en willen vandaaruit elke leerling
emanciperen en klaarmaken voor het echte leven. Echte scholen voor ‘t leven dus. 

Omdat de grootte van het bestuur vaak een kracht is om dingen in beweging te krijgen op
verschillende niveaus, werd ook kritisch gekeken naar de veelheid van logo’s en stijlen die
er zijn. Dat leidde tot de vaststelling dat de lokale verankering cruciaal is. De eigenheid en
autonomie van de scholen is belangrijk, maar de verbondenheid en gedeelde slagkracht,
mocht sterker naar voor komen. Daarom werd beslist om de vier regio’s op termijn mee
in te schrijven in de stijl van het schoolbestuur. Op termijn worden KOrHA, KatOBa, KSD
en Comité voor Onderwijs allemaal Annuntiaten, maar telkens met een verwijzing naar
hun regio. Onze regio start als eerste met deze uitrol. Wij zijn vanaf nu dus: 



Mogelijk lazen jullie recent in een van de lokale
kranten of websites het nieuws van een nieuwe school
op de huidige site van het vredegerecht,
politierechtbank en belastingsdienst in Halle. Hoewel
dit nieuws nog erg voorbarig was en nog in de
verkennende fase zat, werd het politiek al als een
beklonken verhaal verkocht.

Wij onderzoeken op dit moment de mogelijkheid om de
huidige lagere school Vondel op termijn te verhuizen
naar deze locatie. Hierdoor krijgt de school mogelijk
aangepaste gebouwen en ruimte ingericht voor de
noden van een lagere school. Daarnaast biedt het ook
een antwoord aan de grote druk en drukte op de sites
Parklaan en Vondel. De komende jaren verwachten we
een stijging van het aantal leerlingen in het secundair
onderwijs, tegelijk voelen we dat de ruimte op dit
moment al veel te krap is voor de 2000 leerlingen
secundair die de site delen met twee lagere scholen. 

Vlabinvest (de investeringsmaatschappij Vlaams Brabant) kocht het gebouw en is bereid dit te
verhuren en op termijn te verkopen aan ons, wanneer wij daar een lagere school willen
organiseren. Ze kregen daarvoor ook steun vanuit het Vlaams Randfonds. Op dit moment zijn
we aan het wachten op verdere info vanuit Agion, die dit project zal moeten subsidiëren. Pas
wanneer dit ook rond is, willen wij hier verder over communiceren met de buitenwereld. 

Dit project roept veel praktische vragen op bij ouders en leerkrachten, waar we uiteraard in
tussentijd wel tijd voor maken. Samen met de leerkrachten én ouders van HHC Vondel en
Kleutersbaan willen we een duurzaam traject uitstippelen. 

Nadien willen we ook met de directie en leerkrachten van HHC secundair bekijken wat de
positieve impact van dit project kan zijn en hoe we de gebouwen in de toekomst optimaal
kunnen gebruiken voor het secundair onderwijs. 

Voor de omliggende lagere scholen willen we ook oog hebben. Daarom zal er sowieso een
aanvraag moeten gebeuren bij de interne planningscommissie van het katholiek onderwijs.
Belangrijk hierbij is te onderstrepen dat het in principe gaat over het verhuizen van een
school, niet om een nieuwe bijkomende lagere school. 

Wordt vervolgd...

Project belastingsite



In Breedhout is een wijkschooltje waar al sinds jaar en dag plaats is voor 2
kleuterklassen. Deze hing af van de school ‘Spring-in-’t-veld’ Bellingen. Recent werden wij
als scholengroep erfpachtnemer van deze gebouwen, waardoor we nu ook zelf iets
kunnen veranderen aan de gebouwen en plannen kunnen maken op de lange termijn. 

Gezien de blijvende druk op het lager onderwijs in onze regio en de verwachte blijvende
toename in het aantal kinderen de komende jaren in de volledige Brusselse rand, leek dit
een uitgelezen kans voor de lokale taskforce capaciteit om de bestaande lagere school uit
te bouwen tot een kleine lagere school, met behoud van de charme die de kleinschaligheid
van een wijkschooltje met zich meebrengt. 

De directie en de school volgen een traject met Edunext om een gepast pedagogisch
project uit te werken op maat van de school, met 3 graadsklassen lager onderwijs.
Intussen werd een plan getekend voor een bijkomende vleugel achter het bestaande
gebouw. De aanvraag voor de omgevingsvergunning werd aangevraagd. We hopen ook  
hier snel groen licht te krijgen. 

Uitbreiding Breedhout



Als winnaar van de Rospotactie voor Kom Op Tegen Kanker, won HHC Handbooghof een
concert van de ketnetband. De band gaf het beste van zichzelf op

donderdag 20 april 2023 en omdat geluk best gedeeld wordt, waren ook de scholen uit de
buurt welkom!

Meester Wim, turnleerkracht van HHC Handbooghof werd door
klasse genomineerd als leerkracht van het jaar. Uiteraard staat

hij voor alle geëngageerde en gemotiveerde leerkrachten die
onze scholen rijk zijn!

Intussen in de scholen



Als afsluiter van het ‘Kunskuurproject’ brengen de leerlingen van
het 4de en 5de leerjaar in Harten Troef hun kunst tot bij WZC

Vander Stokken.  Ze tonen hun zelf gemaakte danschoreografieën
en leiden de bewoners rond door hun kunsttentoonstelling.

Om drempels laag te houden en de band met ouders zo
goed mogelijk te onderhouden, organiseert Jan Ruusbroec

regelmatig een koffiemoment. De start van een mooie
traditie.



In HHC Kasteelstraat werd de schooltuin onder handen genomen. Samen met
Bayaworks werden o.a. een krijtbord, een wip, 2 klimtoestellen en een aantal
hindernissenparcours geplaatst. Dit past in een ruimer plan om leerlingen
een actieve en waardevolle ingeving te geven tijdens de speeltijden. 

 HHC Kasteelstraat verscheen ook op de
voorpagina van het stadsmagazine Halle
om aandacht te vragen voor een veilige
schoolomgeving. 



In OLV Secundair startte het schooljaar met een Gouden
Week voor de leerlingen,. Een week lang werd er hard
gewerkt om een hechte groep te vormen die er een
schooljaar lang tegenaan kan.

Op woensdag wordt er vanaf dit schooljaar gewerkt aan Hybride
leren in de A-stroom. via projecten met doelstellingen voor
Nederlands, Frans, wiskunde en mens & samenleving moeten
Leerlingen zelfstandig leren werken en zichzelf inschalen om zo
een traject op maat uit te werken. Met hulp waar nodig uiteraard. 

En vorig schooljaar sprongen de leerlingen
in OLV letterlijk de vakantie tegemoet op een
springkasteel. Ook voor leerlingen in het
secundair onderwijs is dat nog eens leuk.


